
Patients affected will be those who are currently on Frusemide 40mg tablet supplied 
by the HA.  Patients should check whether their drugs are white, round tablets, each 
of them of approximately 0.9cm (or 0.4 inches) in diameter, scored with a straight line 
on one side and marked “V40” on the other.  Then patients should check if their drug 
bags are clearly labeled with the drug name – “FRUSEMIDE TABLET 40MG” at the 
upper left corner and drug code – “FRUS01” at the upper right corner before seeking 
replacement service.  The drug bags are also labelled with the drug indication 
“Diuretic”, but please note that there are other drugs which are not affected and do not 
require replacement may be labelled as “Diuretic”. 
 

Sample label on the drug bags Picture of the drug 

 
 
需要換藥的病人，應屬目前正在服用由醫管局供應的「呋塞米 40 毫克」藥丸

(Frusemide 40mg Tablet) 的人仕，有關病人可先查看其現時持有的藥丸，外觀為

白色、圓形，直徑約 0.9 厘米（約 0.4 英吋），其中一面有直線截痕、另一面印有

「V40」字樣。然後在查看藥袋上是否標籤著藥物名稱「FRUSEMIDE TABLET 
40MG」(在左上角)及藥物編碼「FRUS01」(在右上角)。藥袋上還會標籤著藥物

作用為「利尿藥」，但請注意有其他不受影響而無需更換的藥物也會標籤為「利

尿藥」。 
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